
 
 

                                    

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 13/10/2020    

Του:   Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

Προς:   Τον κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου  

 

 

ΘΕΜΑ:  «Επέκταση της Δομής Φιλοξενίας στα Λαγκαδίκια Θεσσαλονίκης και ενοικίαση 

Ξενοδοχείου στην Ασπροβάλτα από ΜΚΟ για εγκατάσταση λαθρομεταναστών» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Υπάρχει εντονότατη φημολογία στα Λαγκαδίκια Θεσσαλονίκης και στην ευρύτερη περιοχή, περί του 

ότι, πέριξ της εκεί Δομής Φιλοξενίας λαθρομεταναστών, αγοράσθηκαν αγροί σε υψηλές και πέραν 

της πραγματικής τους αξίας τιμές, με σκοπό την επέκταση του υφιστάμενου Κέντρου, προκειμένου 

για την μεταφορά και άλλων λαθρομεταναστών. Ταυτόχρονα και στην Ασπροβάλτα, περιοχή με 

μεγάλη επισκεψιμότητα τουριστών, υπάρχουν καταγγελίες περί ενοικίασης, από τον προσεχή Μάϊο, 

του γνωστού ξενοδοχείου «ΑΘΗΝΑ» από Μ.Κ.Ο., με σκοπό την εγκατάσταση εκεί, επίσης, 

λαθρομεταναστών. 

  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Έχετε σχεδιάσει την επέκταση της υπάρχουσας Δομής Φιλοξενίας λαθρομεταναστών στα  

Λαγκαδίκια και τη σχετική μεταφορά εντός της επιπλέον λαθρομεταναστών; 

2. Έχουν αγοραστεί αγροτεμάχια στα πέριξ της άνω περιοχής, προς εξυπηρέτηση της εν λόγω 

επέκτασης; Αν ναι, πόσα και σε ποιες τιμές; 

3. Αληθεύει ότι, νοικιάσθηκε ή είναι υπό σκέψη να νοικιασθεί από Μ.Κ.Ο. το συγκεκριμένο άνω 

αναφερόμενο ξενοδοχείο, σε μια άκρως τουριστική περιοχή; 

4. Στην επαρχία Λαγκαδά υπάρχουν τρεις Δομές Φιλοξενίας λαθρομεταναστών: των Λουτρών της 

Νέας Απολλωνίας, του Βαγιοχωρίου και των Λαγκαδικίων, οι οποίες είναι υπέρ πλήρεις. Πόσους 

επιπλέον λαθρομετανάστες έχετε σκοπό να μεταφέρετε εκεί, αγνοώντας τη θέληση του ντόπιου 

πληθυσμού;  

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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